

**Brave Radio Friends:  
BRF 90 IARU Award 2015  
Rules in English**

**The award is sponsored by BRAVE RADIO FRIENDS and can be applied for by amateur radio stations or short wave listeners. In the calendar year 2015 there are many special event stations on the air which have got 90IARU at the end of their call sign. Applicants must work stations xx90IARU from at least 5 different DXCC entities in 2015. No band or mode restrictions. All entities only count once, regardless of band or mode.**

**Application with a list of xx90IARU stations with all details of the QSOs/heard.**

**You can only apply for a pdf-version of the award and there is no fee. Send your application by e-mail to: *de3ear@darcd.de***

**Brave Radio Friends:  
BRF 90 IARU Award 2015  
Regeln auf Deutsch**

**Das Diplom wird von den BRAVE RADIO FRIENDS an Funkamateure und SWLs vergeben, welche die folgenden Bedingungen erfüllen: Im Kalenderjahr 2015 sind viele Sonderstationen QRV, deren Rufzeichen mit 90IARU endet. Antragsteller müssen Stationen mit xx90IARU aus mindestens 5 verschiedenen DXCC-Gebieten gearbeitet bzw. gehört haben. Es gibt keine Band oder Betriebsartenbeschränkung. Jedes DXCC-Gebiet zählt nur einmal.**

**Der Antrag erfolgt mit einer detaillierten Aufstellung der QSOs/SWLs mit xx90IARU Stationen.**

**Das Diplom ist nur gebührenfrei als PDF erhältlich.  
Der Antrag erfolgt via E-Mail an: [de3ear@darcd.de](mailto:de3ear@darcd.de)**